
نقل و انتقالات تابســـتانی شـــب گذشـــته به پایان رسید و 

پرســـپولیس نه تا آخرین ساعات دیشب مهاجم خارجی به 

لیستش اضافه کرد و نه بازیکنی را کنار گذاشت تا تراز مالی اش 

را برای حضور مهاجم خارجی جدید به نوعی میزان کند. البته 

انتظار می رفت با شرایط مالی بدی که باشگاه پرسپولیس دچار 

آن شده است این باشگاه نتواند شرایط را برای حضور مهاجم 

خارجی فراهم کند. هرچند عوامل دیگری نیز در این زمینه 

دخیل بودند؛ از مشکلاتی که مهاجمان خارجی قبلی این 

تیم از قبیل یورگن لوکادیا، شـــیخ دیاباته و لئاندرو پریرا برای 

این باشگاه چه از لحاظ فنی و چه مسائل دیگر، ایجاد کردند 

گرفته تا بی اعتمادی هایی که در این زمینه از سوی باشگاه 

علیه سرمربی تیم وجود داشت. به هر صورت به نظر می رسد 

پرونده جذب مهاجم خارجی فعلا در پرسپولیس بسته شده و 

اینکه در آینده و نیم فصل یحیی گل محمدی باز هم خواهان 

جذب مهاجم خارجی شود یا نه مشخص نیست. 

چرا گل محمدی کوتاه آمد؟
گل محمدی در ابتدای تابســـتان ابتدا برای بازگشـــت به 

تمرینات تیمش حسابی طاقچه بالا گذاشت و وقتی با تاخیر 

برگشت خواسته هایی داشت که نزد مدیریت باشگاه مطرح 

کرد. او خواســـتار جذب سعید عزت اللهی، محمدحسین 

کنعانی زادگان و شهریار مغانلو در لیست اولیه خود شد که 

درنهایت یکی از این نفرات سرخپوش شد و دو بازیکن دیگر 

تحت قرارداد باشـــگاه خود ماندند. در ادامه یحیی تصمیم 

گرفت به یکباره مسعود ریگی را جانشین کامیابی نیا کند و 

سیامک نعمتی را هم کنار بگذارد. این در حالی بود که باشگاه 

پرسپولیس با جدایی نعمتی موافق نبود و او را از سرمایه های 

تیم خود می دانستند. اما بعد از منتفی شدن حضور مغانلو 

در پرسپولیس، یحیی خواستار بودجه تقریبا یک ونیم میلیون 

دلاری برای تقویت خط حمله تیمش شد. پیشنهادی که اصلا 

به مذاق مدیریت باشگاه پرسپولیس خوش نیامد، از این جهت 

که او متوجه شده بود که باشگاهش در فصل پیش رو با چه 

مشکلات مالی مواجه است و حضور مهاجم گران قیمت در 

تیمش می توانست مشکلات مالی بیشتری را برای آنها در پی 

داشـــته باشد. در همین راستا درویش با حمایت از زاهدی، 

عبدی و عمری خواســـتار اعتماد بیشتر کادرفنی تیمش به 

آنها شـــد. اما یحیی در مقابل از باشگاهش خواست عبدی 

را به تراکتور قرض دهند! درویش ابتدا خیلی تلاش کرد این 

اتفاق رخ ندهد اما نتوانســـت مانع شود. جدایی عبدی هم 

باعث نشد که باشگاه پرسپولیس برای جذب مهاجم خارجی 

خیز بردارد. هرچند با فشار یحیی گل محمدی، درویش به 

ســـازمان لیگ و فدراسیون نامه زد و خواستار افزایش سقف 

بودجه تیم های آســـیایی شـــد که با این خواسته مخالفت 

شـــد. اتفاقی که باشگاه پرســـپولیس از آن استقبال کرد از 

ایـــن جهت که این موضوع بهانه خوبی بود برای عدم جذب 

مهاجم خارجی است! اما با تمام این اتفاقات یحیی برخلاف 

همیشه سعی کرد در مصاحبه هایش خیلی مقابل باشگاه 

موضع گیری نکرده و طوری صحبت کرد که شـــرایط را درک 

می کند. هرچند او پشت پرده به شکل دیگری باشگاه را برای 

گرفتن مهاجم خارجی تحت فشار گذاشت که کنار گذاشتن 

عبدی نیز بخشی از آن بود. 

این کوتاه آمدن یحیی ارتباط مستقیم با ماندن در پرسپولیس 

دارد. یحیی خوب می داند که آخرین ســـال قراردادش را در 

پرسپولیس سپری می کند و باشگاه نیز هنوز پیشنهادی برای 

تمدید قراردادش نداده است. در چنین شرایطی یحیی تصمیم 

گرفته مستقیم مقابل باشگاه موضع گیری نکند درحالی که 

حتی هواداران را هم پشت خود می بیند. او پیش از این مقابل 

مدیران قبلی تیمش از جمله رســـول پناه، جعفر سمیعی و 

مجید صدری سابقه موضع گیری تند در قبال برآورده نکردن 

خواسته هایش را داشت. 

پروژه بازگشت عیسی از چه زمانی 
استارت خورد؟

عیسی آل کثیر بعد از اینکه ثبت قراردادش با سپاهان به مشکل 

خورد به باشگاه پرسپولیس پیغام داد که حاضر است با شرایطی 

که آنها خواسته بودند به این تیم برگردد و قراردادش را تمدید 

کند اما سرمربی تیم با این موضوع مخالفت کرد. نکته جالب 

توجه اینکه در همان مقطع در یک اقدام هماهنگ شـــده از 

سوی نزدیکان یحیی در نشست خبری بحث بازگشت عیسی 

به جمع سرخپوشان مطرح شد که این مربی اعلام می کند 

به دنبال بازیکنان مازاد دیگر تیم ها نیســـت! در واقع یحیی 

مخالفت خودش با بازگشت عیسی را رسانه ای کرد تا مدیریت 

باشگاهش از بازگرداندن این بازیکن منصرف شود. 

پادرمیانی چند سرخپوش
باشگاه پرســـپولیس که خوب می داند بازگرداندن عیسی 

آل کثیر به جای جذب مهاجم خارجی از هر نظر به سود این 

باشگاه است، از موضع خود در قبال بازگرداندن عیسی کوتاه 

نیامد و از این بازیکن خواست خودش با یحیی تماس گرفته و 

در صورت نیاز نیز چند بازیکن را واسطه کند تا برگردد. عیسی 

هم این کار را انجام داده و در تماس با یحیی از او می خواهد 

که فرصت بازگشـــت دوباره به پرســـپولیس را به او بدهد. در 

همین راستا قرار شد کاپیتان های تیم هم بعد از بازی با فولاد 

نزد یحیی رفته و برای بازگشت عیسی پادرمیانی کنند. ناگفته 

نماند که باشگاه سپاهان باید تا شب گذشته قرارداد با عیسی 

آل کثیر را فســـخ می کرد تا این بازیکن به عنوان بازیکن آزاد 

بتواند راهی پرســـپولیس یا هر تیم دیگری شود. هرچند اگر 

این اتفاق تا دیشب رخ نداده باشد عیسی می تواند از باشگاه 

سپاهان شکایت کند. 

تمدیدی ها منصرف شدند
تعدادی از بازیکنان اسمی پرسپولیس از جمله وحید امیری، 

مهدی ترابی، علی نعمتی، فرشاد فرجی، سروش رفیعی و... 

قصد داشتند تا قبل از اتمام مهلت نقل و انتقالات با حضور در 

باشگاه پرسپولیس قراردادشان را تمدید کنند که از این موضوع 

منصرف شدند. در این مورد با خبر شدیم بعد از اینکه باشگاه 

پرسپولیس پاداش های قهرمانی سرخپوشان در لیگ و جام 

حذفی را به آنها پرداخت نکرد و چند بار به تعویق انداخت این 

دسته از بازیکنان هم تمدید قراردادشان را به آینده که احتمالا 

نیم فصل باشد موکول کردند. به هر حال این اتفاق می توانست 

کار باشگاه پرسپولیس را در تابستان سال آینده برای حفظ 

بازیکنانش راحت تر کند. 

یاسین و احمدی رفتنی شدند
اما عمری نه

رضا عنایتی می خواهد برای بازی های آسیایی که قرار است 

از اواخر شهریور ماه جاری استارت بخورد از یاسین سلمانی، 

محمد عمری و محمدمهدی احمدی استفاده کند. این در 

حالی است که روز 28 شهریور ماه پرسپولیس در اولین بازی 

آسیایی اش در مرحله گروهی میزبان النصر عربستان است 

و روز دهم مهرماه هم میهمـــان الدحیل خواهد بود. از این 

رو یحیی ابتدا مخالف حضور سلمانی و عمری در بازی های 

آسیایی بود اما از قرار معلوم سلمانی در مذاکراتش با باشگاه 

پرسپولیس اعلام کرده بود که باید در بازی های آسیایی تیم 

امید را همراهی کند. از این رو سلمانی و احمدی در دو بازی 

ابتدایی پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا این تیم را همراهی 

نخواهند کرد. 

خیال یحییی بابت سرلک راحت شد
اگرچه لیست تیم ملی تا دیشب اعلام نشده بود اما بازیکنان 

دعوت شـــده به اردو زودتر متوجه این اتفاق شدند. از این رو 

حتی ملی پوشان سپاهان بعد از بازی با پیکان در تهران مانده 

و با حضور در کمپ تیم های ملی خودشـــان را به مربیان این 

تیم معرفی کردند. ضمن اینکه به ملی پوشان پرسپولیس هم 

اطلاع داده شـــده بود که امروز باید در محل اردو باشند. به 

همین خاطر عدم دعوت از محمدحسین کنعانی زادگان به 

تیم ملی رسانه ای شد. از طرفی میلاد سرلک هم به اردوی تیم 

ملی فراخواند شده تا خیال او و یحیی بابت نرفتن این بازیکن 

به خدمت مقدس سربازی راحت شود. 
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با لژیونرها
پورتو بالاخره با جدایی طارمی موافقت کرد

رفت میلان و تمام!
مهدی طارمی در روزهای اخیر تلاش زیادی داشـــت تا از پورتو جدا شده و 

راهی میلان یا تیم دیگری شود. فشار باشگاه پرتغالی به ستاره گلزن تیم ملی 

ایران برای تمدید قرارداد در هفته های اخیر افزایش یافته بود اما او چند بار 

به باشگاه تاکید کرد که تصمیمی برای این کار ندارد و اگر باشگاه بخواهد 

به این موضوع اصرار کرده و مانع از جدایی او شـــود، ســـال بعد و در پایان 

قراردادش با این تیم به صورت آزاد راهی تیم دیگری خواهد شد. تغییر مدیر 

برنامه های او و سپردن کار به خورخه مندز، سوپر ایجنت دنیای فوتبال که 

معروفترین موکلش در سال های اخیر کریس رونالدو بوده است این گمانه زنی 

را تقویت کرد که مهدی در همین تابســـتان قرار است راهی باشگاه دیگری 

شـــود. در چنین شرایطی بالاخره پس از چند روز مذاکره سخت و پرچالش 

دیشب اکثر رسانه های اروپایی اعلام کردند که پورتو تسلیم خواسته طارمی 

شده و با پیشنهاد میلانی ها موافقت کرده است. 

جیانلـــوکا دی مارتزیو، خبرنگار مشـــهور ایتالیایی در کنـــار روزنامه رکورد 

پرتغال، روزنامه گاتزتا دلواسپورت ایتالیا و سایت اسکای ایتالیا در خبرهای 

جداگانه  ای به این موضوع پرداختند که کار حضور طارمی در روسونری تمام 

شـــده است. البته اسکای نوشته است که پیشنهاد میلانی ها 15 میلیون 

یورو بوده که پورتو آن را به شـــرطی پذیرفته که طرف ایتالیایی این مبلغ را 

به سرعت و در زمان کوتاه پرداخت کند. از طرف دیگر گفته می شود چون 

طارمی بازیکن اروپایی نیست این جابه جایی احتمالا بیشتر از حد معمول 

زمان خواهد برد. 

این اتفاق پس از حضور ســـردار آزمون در رم می تواند برای فوتبال ما بسیار 

مثبت باشد و در آستانه جام ملت های آسیا حضور دو مهاجم اصلی تیم ملی 

در ســـریA و کار کردن زیر نظر دو مربی بزرگ و نام آشـــنای دنیای فوتبال 

می تواند آنها را در شرایطی آرمانی برای حضور در قطر 2023 قرار دهد. 

برای تعطیلات فیفادی

 خارجی های پرسپولیس
دست خالی می روند؟

باشگاه پرسپولیس هفته گذشته 10 درصد از قرارداد بازیکنان و مربیانش 

را پرداخت کرد اما این پرداختی ها شـــامل اعضای خارجی این تیم نشد. 

از همین رو ایجنت های بازیکنان و مربیان خارجی پرســـپولیس در تماس 

با این باشگاه خواســـتار این شدند که پرداختی ها به آنها هم انجام شود 

تا دســـت پر راهی تعطیلات فیفا دی شـــوند. تلاش باشـــگاه پرسپولیس 

برای پرداختی به اعضای خارجی تیمش تا عصر دیروز بی نتیجه ماند اما 

همچنـــان به این نفرات وعده داده شـــد که پرداختی در آخرین لحظه به 

آنها انجام می شـــود. بازیکنان و مربیان خارجی پرسپولیس از امروز قرار 

است به تعطیلات بروند. 

زمان از سر گیری تمرینات استقلال مشخص شد

استارت دوباره شاگردان نکو از یکشنبه
تمرینات تیم فوتبال اســـتقلال بعد از برتری این تیم در مقابل اســـتقلال 

خوزســـتان و کسب ســـومین برد فصل خود در پایان هفته چهارم رقابت ها 

تعطیل شـــده تا حدود یک هفته بازیکنان این تیم در اختیار خود باشـــند. 

در این خصوص شنیده می شود قرار است استقلالی ها احتمالا از یکشنبه 

آینده کار خود را از ســـر گرفته و تمرینات خود را برای ادامه رقابت های لیگ 

برتر دوباره آغاز کنند. 

این در حالی اســـت که زمان بازی بعدی این تیم هنوز مشخص نیست و از 

آنجایی که مسابقات استقلال به دلیل همزمانی با بازی های آسیایی احتمالا 

با تعویق مواجه خواهد شـــد، تمرینات این تیم کمی بیشتر از موعد مقرر به 

طول خواهد انجامید. 

نکته قابل توجه اینکه شنیده می شود تا قبل از از سرگیری تمرینات قرار است 

چند بازیکن قدیمی و باتجربه استقلال در نشستی با مدیرعامل باشگاه پیگیر 

مطالبات خود باشند. حال اینکه این نشست طی روزهای آینده محقق خواهد 

شد یا خیر، احتمالا برخی تحولات اقتصادی در روزهای پیش رو به صورت 

قطعی روی این اتفاق تاثیرگذار واقع خواهد شد. 

هاشمی، خطیر را به حضور نمی پذیرد؟

 شکاف عمیق مدیریتی
چالش جدید آبی ها

تیم فوتبال استقلال در حالی کار خود را در فصل جدید ادامه می دهد که از 

همان روزهای ابتدایی آغاز به کار علی خطیر و جواد نکونام به عنوان مدیرعامل 

و سرمربی در این باشگاه با توجه به اختلافات نظر و شکاف پیش آمده، چنین 

روزهایی قابل پیش بینی بود و حالا نیز کار به جایی رسیده که این دو چهره 

تبدیل به دو خط موازی شده اند که برای رسیدن به هدف مشترک هرگز به 

هم نخواهند رسید. 

نکته قابل توجه اینکه بعد از چالش های اخیر پیش آمده و تشـــدید و تداوم 

اختلافات بین سرمربی و مدیرعامل باشگاه استقلال حالا از این باشگاه خبر 

می رسد که مشکلات اخیر و برخی بی تدبیری های مدیریتی باعث شده است 

تا وضعیت آبی ها نه تنها از لحاظ فنی بلکه از لحاظ مدیریتی نیز با شـــرایط 

اسفباری مواجه شود. بر همین اساس طبق شنیده ها شکاف بین مدیریت و 

کادرفنی نه تنها حل نشده بلکه در بدنه مدیریتی نیز رسوخ پیدا کرده و احتمالا 

لغو شدن چند جلسه اخیر هیات مدیره نیز به همین موضوع مربوط باشد. 

این در حالی اســـت که جلسه هیات مدیره آبی ها طی دو روز اخیر به خاطر 

برخی اختلاف نظرها لغو شده بود. همچنین از راهروهای باشگاه استقلال 

خبر می رسد علی خطیر، مدیرعامل این باشگاه طی روزهای اخیر در چند 

نوبت تمام تلاش خود را به خرج داده است تا با کیومرث هاشمی، سرپرست 

وزارت ورزش نشســـتی را برگزار کند که هنوز این امر میســـر نشده؛ هرچند 

تلاش های خطیر برای دستیابی به هدف خود همچنان ادامه دارد. 

با وجود آنکه شـــنیده می شـــود هاشمی قرار نیست تا گرفتن رای اعتماد از 

مجلس در امورات ســـرخابی ها دخالتی داشته باشد، گویا او طی روزهای 

گذشته چندین ارتباط را با مدیرعامل پرسپولیس داشته که همین موضوع 

خطیر را به تکاپو انداخته تا هرچه سریع تر جلسه مشترکی را با هاشمی برگزار 

کرده و درخواست های خود را از نهاد بالادستی اش مطرح کند. 

پرسپولیس بدون مهاجم خارجی در لیگ قهرمانان؟

انصراف چند سرخپوش از تمدید قرارداد

  گفت وگو

اگرچـــه ابتدا اعلام شـــده بود که 

شمشیربازی در اســـلحه اپه یک 

ســـهمیه دارد و یـــک بازیکـــن به 

مسابقات آسیایی هانگژو اعزام می شود، اما در اعلام 

مجدد لیست وزارت ورزش و جوانان همان یک سهمیه 

هم از اپه ایســـت های ایران پس گرفته شد و این اتفاق 

باعث حواشی بسیاری شد. در این بین اگرچه رئیس 

فدراســـیون اعلام کرد که در تلاش برای بازپس گیری 

سهمیه شان است اما تا این لحظه خبری مبنی بر مثبت 

بودن تلاش آنها نیست و اپه ایست ها سهمیه ای برای 

حضور در هانگژو ندارند. مهسا پوررحمتی، رنک یک 

اپه ایـــران در گفت وگو با »فرهیختگان« گفت که این 

یک ســـهمیه حق مسلم تیم اپه است و خودمان هم 

نمی دانیم چرا آن را از ما پس گرفتند. 

چه شـــد که در مسابقات قهرمانی کشوری شرکت 

نکردید؟

من 16 سال است در تیم ملی هستم و چندین سال است که 

نفر اول اپه در ایرانم. تا قبل مسابقات نه فقط برای مسابقات 

ایران بلکه برای مســـابقات آسیایی تمرین می کردم ولی 

مشـــکل و اتفاق ممکن است برای هرکسی به وجود بیاید 

و من هم از این قاعده مستثنا نیستم. اگرچه نتوانستم در 

مسابقات شرکت کنم ولی این دلیل بر این نیست که من 

آمادگی ندارم. مهسا پوررحمتی هست و بیشتر از قبل تمرین 

می کند تا آماده باشد.

اعلام شـــد که اپه یک سهمیه در بازی های آسیایی 

دارد اما بعد همان را هم پس گرفتند و الان اپه هیچ 

سهمیه ای ندارد.

وزارت گفته بود هر ورزشـــکاری، هر تیمی و هر اسلحه ای 

خوب بازی کند و شانس مدال آوری داشته باشد، اولویت 

را به آن اسلحه می دهیم. به ما فقط یک سهمیه دادند که 

واقعا ناچیز است. ما واقعا برای آن سهمیه تمرین می کردیم، 

گفتند انتخابی می گذاریم بعد انتخابی هم کنسل شد و 

بعد متوجه شـــدیم که همان یک سهمیه را هم از ما پس 

گرفتند. خیلی دوست داشتیم آن یک سهمیه تیمی باشد 

چون در تیمی شانس ما خیلی بیشتر از انفرادی است اما 

نتوانستیم در بازی های آسیایی شرکت کنیم در حالی که 

الان همه ورزشکاران دارند برای بازی های آسیایی تلاش 

می کنند. وقتی همان یک سهمیه مان را هم می گیرند، 

ما چه انگیزه ای داشته باشیم؟ الان ما طبق تقویم جهانی 

می دانیم چندین مســـابقه مانند ورلد کاپ، جایزه بزرگ 

و... هســـت اما نمی دانیم به کدام یک از مسابقات اعزام 

می شـــویم. یک ســـال یک رنکینگ خوب می گیریم اما 

بلافاصله اصلا اعزامی نیست که بتوانیم رنکینگ را بهتر 

کنیم. الان کسب سهمیه المپیک پیش رو داریم و باید در 

اکثر مســـابقات شرکت کنیم. بله امتیاز گرفتن از طریق 

رنکینگ جهانی سخت اســـت اما به جای آن می توانیم 

اردوهای مداوم و برون مرزی داشته باشیم. ما در اسلحه اپه 

می توانیم نتایجی بگیریم که از حد تصور همه بالاتر است. 

البته رئیس فدراســـیون اعلام کرد تلاشش را برای 

بازپس گیری آن سهمیه می کند. 

بله. دست اندرکاران فدراســـیون در تلاش بودند که آن را 

پس بگیرند ولی تا این لحظه خبری نیست و وزارت همان 

یک سهمیه را هم از ما پس گرفت که واقعا ناامید کننده بود. 

هر وقت مسابقاتی بوده که ما بتوانیم نتیجه بگیریم، اسلحه 

اپه همیشه نتیجه گرفته و برای نتیجه گرفتن در مسابقات 

بزرگی مانند قهرمانی آسیا باید برنامه ریزی بلند مدت داشته 

باشیم. رئیس فدراسیون، دبیر فدراسیون و... قطعا دوست 

دارند ورزشکاران شان در تیم ملی نتایج خوبی بگیرند ولی با 

این وضعیت اقتصادی و دیگر مشکلاتی که هست، برخی 

مسائل خارج از تلاش فدراسیون است. 

خودتان دلیل عدم اعزام دختران اپه را چه می دانید؟

باور کنید خودمان هم دلیل ایـــن موضوع را نمی دانیم. 

این اولین بار نیســـت که سر اعزام بازی های آسیایی این 

اتفاق برای ما می افتد. ما چندین ســـال اســـت که به هر 

دلیلی درگیر این مســـاله می شویم. همه دیدند که وقتی 

دختران اپه را به چند مســـابقه بیشتر اعزام می کنند، در 

مســـابقات بعدی جایگاه ما از لحاظ امتیاز بســـیار بالاتر 

می رود. سهمیه بازی های آسیایی حق ما اپه ایست ها بود 

و اگر بنا به بی انگیزه شدن ما بود، تا الان این اتفاق افتاده 

بود. برای خود من چندین بار پیش آمده است اما هرگز پا 

پس نمی کشم و قوی تر از قبل ادامه می دهم اما پس گرفتن 

این سهمیه خیلی برای ما مهم است. باز هم تاکید می کنم 

که در بخش تیمی می   توان نتیجه گرفت. نمی دانیم چرا 

اپه دختران باید همیشـــه مظلوم واقع شود. با اینکه نتایج 

خوب همیشـــه در اپه بوده، چرا کم لطفی هم همیشه در 

اپه بوده؟ این ســـوال همیشگی من است. من نمی گویم 

چه کسی مقصر است و چه کسی نیست، فقط می پرسم 

چـــرا با نتایج خوب ما، کم لطفی زیاد همیشـــه در حق ما 

است؟ من دیدم که مسئولان فدراسیون تلاش می کردند 

و تلاش آنها این است که ورزشکاران شان نتیجه بگیرند اما 

واقعا نمی دانم چرا اپه دختران اینقدر مظلوم است. دوست 

ندارم نســـل های بعد دختران شمشیربازی که با عشق و 

علاقه شمشیر در دست می گیرند هم اینقدر مظلوم باشند 

و کسی صدایشان را نشنود. 

مسابقات کسب ســـهمیه المپیک در پیش است. 

چقدر به کسب سهمیه اپه ایست ها امیدوار باشیم؟ 

ما اپه ایست ها می توانیم نتایجی بگیریم که شاید هیچکس 

تصورش را هم نداشته باشد، همین سهمیه المپیک اصلا 

دور از دسترس نیســـت. باور کنید اگر چند اردوی خوب 

برون مرزی داشته باشیم و چند مسابقه اعزام شویم، قطعا 

سهمیه المپیک دور از دسترس نخواهد بود. 

مهسا پوررحمتی در گفت وگو با »فرهیختگان«: سهمیه المپیک اصلا دور از دسترس نیست

خودمان هم نمی دانیم چرا سهمیه مان را پس گرفتند

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

یگانه عصاری
خبرنگار


